

**APPLICATION FOR MEMBERSHIP**

**DEMANDE D'ADHESION**

DATE \_\_\_\_\_

I hereby apply for membership in the Ontario Pipe Trades Council and the United Association of Journeyman and Apprentices of the Plumbing and Pipefitting Industry of the United States and Canada Local 71 and agree to abide by the By-Laws of the Union and its Constitution. In doing so, I, of my own free will and accord, hereby authorize the Union or it's representatives, or Officers to be my exclusive bargaining agent in all matters pertaining to rates of wages, hours of work and any other condition of my employment.

---

Par le présent document je fais une demande d'adhésion au Conseil des Métiers de l'Ontario et a l'Association Unie des Compagnons et Apprentis de l'Industrie en Plomberie et Tuyauterie des États-Unis, du Canada et au Local 71 et j'accepte de me conformer aux Statuts et règlements du Syndicat et de sa constitution. Par ce geste, posé de mon propre gré et en accord, j'autorise le Syndicat et ses représentants ou Officiers d'agir comme mes agents négociateurs pour tout ce qui concerne ou qui se rattache aux taux de salaires, heures de travail et toutes autres conditions de mon emploi.

\_\_\_\_\_  
Signature of Applicant / Signature du témoin

**PLEASE PRINT /SVP IMPRIMER**

Name/Nom \_\_\_\_\_

Phone #/# téléphone \_\_\_\_\_

Address /Adresse \_\_\_\_\_

City /Ville \_\_\_\_\_ Postal Code /Code Postal \_\_\_\_\_